

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/4027/Add.19
23 August 1984

Limited Distribution

Original: English/
anglais

GENERALIZED SYSTEM OF PREFERENCES

Notification by Canada

Addendum

In a communication dated 14 August 1984 the delegation of Canada provided the following information on the implementation of global cumulative origin among GSP beneficiary countries.

By Order-in-Council PC1984-2781 dated 8 August 1984, an amendment to the rules of origin regulations of the Canadian General Preferential Tariff was approved to allow for the implementation of global cumulative origin among beneficiary countries to meet the content requirements of the Canadian system of tariff preferences on imports from developing countries.

SYSTEME GENERALISE DE PREFERENCES

Notification du Canada

Addendum

Dans une communication datée du 14 août 1984, la délégation du Canada a fait parvenir au secrétariat les renseignements ci-après concernant le cumul de l'origine entre pays bénéficiaires du SGP.

La réglementation sur les règles d'origine prévue par le tarif de préférence général du Canada a été modifiée par l'Arrêté du Conseil n° PC1984-2781 du 8 août 1984 afin de permettre à l'application du cumul de l'origine entre pays bénéficiaires de satisfaire aux prescriptions du système canadien de préférences tarifaires relatives à la teneur en produits originaires des importations en provenance des pays en voie de développement.